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               PROTOKÓŁ Nr V/2024      

 
z posiedzenia Rady Miasta Łaskarzew odbytego dnia 18 września 2024 roku  
w Urzędzie Miasta Łaskarzew 

 
Stan Rady Miasta – 15 radnych wg. listy   

 

Z udziałem: 

Burmistrz Miasta – A. Tomala 

Sekretarz Miasta  - K. Licbarska 

Skarbnik – K. Gąska 

Mecenas – A. Świetlicka 

Radny Powiatu Garwolińskiego – M. Pałyska 

Dyrektor ZS nr 1 – E. Gąska 

Nauczyciel ZS nr 2 – B. Niewczas 

Mieszkańcy 

 

Ad1. 
Przewodnicząca Rady Miasta Łaskarzew Radna Agnieszka Szczypek otworzyła V Sesję Rady 

Miasta Łaskarzew. Przywitała obecnych gości. 
 

Brak uwag i pytań.  
 
Ad2. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta odczytała porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad V Sesji Rady Miasta w Łaskarzewie: 
1. Otwarcie posiedzenia /zalogowanie/. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja z działalności placówek oświatowych prowadzonych na rzecz Miasto 

Łaskarzew w 2023 r. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych oraz urządzeń kanalizacyjnych na lata 2026 – 2030. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 
2024 – 2034. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za rok 2024. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łaskarzewie. 
9. Informacja o zadaniach inwestycyjnych przyjętych do realizacji w 2024 r. 
10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

11. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 
12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta z uwagi na obecność młodzieży z ZS nr 2, na wstępie oddała 

głos uczniom. Uczniowie opowiedzieli o projekcie, który był prowadzony w ZS nr 2, który 
dotyczył tworzenia kartek, przypinek i pocztówek o tematyce Powstania Warszawskiego. 

Następnie uczniowie przekazali naklejki oraz kartki wszystkim obecnym zgormadzonym na 
Sali Konferencyjnej.  
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Burmistrz Miasta przekazał ogromne podziękowania dla uczniów i nauczycieli. Powiedział, 

że również zostaną dla szkoły przekazane upominki dotyczące Miasta.  
Salę opuścili uczniowie wraz z nauczycielem ZS nr 2. 
 

Burmistrz Miasta zawnioskował o wprowadzenie punktu 7A do porządku obrad, 

wprowadzenie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Miasto 

Łaskarzew. 

 
Rada Miasta przystąpiła do głosowania przyjęcia porządku po zmianach /uczestniczy 15  
radnych/ 

Za – 15 osób, jednogłośnie 
Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 
 
Brak uwag i pytań 

 
Ad3. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem protokołów z poprzednich sesji 

/uczestniczy  15  radnych/ 
Za – 15 osób, jednogłośnie, 
Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 
 

Brak uwag i pytań. 
 
Ad4. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 4. Informacja z działalności placówek oświatowych 
prowadzonych na rzecz Miasto Łaskarzew w 2023 r. 

 
Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że Radni otrzymali sprawozdania z działalności 
placówek oświatowych uprzednio na komisje połączone, radni zapoznali się ze 

sprawozdaniami, następnie przekazała głos Dyrektor ZS nr 1 w Łaskarzewie. 
 

Dyrektor ZS nr 1 omówiła w skrócie sprawozdanie: 
- priorytetem jest nauka i zapewnienie bezpieczeństwa, integracja ze środowiskiem lokalnym. 
- w roku 2023/24 uczniowie wzięli udział w ponad 40 konkursach oraz zawodach 

sportowych, w konkursie PZPN uczniowie z ZS nr 1 w Łaskarzewie zajęli 1 miejsce.  
- udział w rejonowym konkursie z Wiedzy o Społeczeństwie – 8 miejsce. 

- udział w Powiatowym Festiwalu Piosenki o Zdrowiu – 1 miejsce, 
- udział w różnego rodzaju konkursach wiedzowych np. z języka angielskiego, chemii. 
- projekt edukacyjny „Europa i Ja’ dla Zuchów – projekt między narodowy realizowany ze 

współpracy z Czechami i Słowacją.  
- projekt „Młodzieżowe klimaty przy ZS nr 1”, czego efektem jest pozyskanie 7 000 zł na 

budowę altany i remont harcówki.  
- projekt „aktywna Szkoła”, „Aktywna Tablica”, w ramach której szkoła otrzyma dwie tablice 
interaktywne. 
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- w ramach współpracy z MKRPAiU realizowany był projekt „Archipelag Skarbów”, 

- wynik egzaminów 8 klasisty szkoła mieści się w staninie 5, średniej, gdzie szkoła nie 
odstaje od średniej z kraju czy z powiatu. W porównaniu z miastami do 20 000 mieszkańców 
średnia ZS nr 1 w Łaskarzewie wynosiła powyżej 60%, zaś w innych miastach wynik ten 

wynosił powyżej 50%. 
- zdawalność matur wyniosła 94% w pierwszym terminie. 

- istnieją 2 oddziały przedszkolne, 1 klasa liceum. 
- do szkoły uczęszcza 359 uczniów, w roku ubiegłym liczba ta wynosiła 362 osoby. W trakcie 
wakacji do różnych klas doszło 8 uczniów.  

- zakupiono 4 regały do czytelni, 
- wymieniono oświetlenie w Sali nr 16 oraz wymieniono część rolet w innych salach, 

- wyposażono korytarze w strefę relaksu dla uczniów 
- uszczelniono fragment dachu na budynku LO z uwagi na awarie dachu. 
 

Radny Gąska powiedział, że od 2018 r. w ZS nr 1 organizowana jest akcja krwiodawstwa, w 
każdym roku organizowane są 3 takie akcje w których biorą udział rodzice, uczniowie oraz 

nauczyciele. 
 
Brak uwag i pytań. 

 
Ad5. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych oraz urządzeń kanalizacyjnych na lata 2026 – 2030. 
 

Sekretarz Miasta powiedziała, że uchwała była omawiana na komisjach połączonych. Dodała, 
że zasadne jest podjęcie uchwały, ponieważ wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych jest niezbędny do procedowania i złożenia wniosku 

taryfowego do ustalenia nowych stawek za wodę i za ścieki na lata kolejne. Sekretarz Miasta 
wspomniała również o wniosku Radnego Sadkowskiego, który dotyczył nieruchomości, które 

nie mają możliwości podłączenia do sieci wod-kan, to w planie te nieruchomości nie są ujęte, 
lecz po rozmowach z Burmistrzem Miasta to tych mieszkańców odbędzie się podejście 
indywidualne w celu znalezienia rozwiązania.  

Radny Sadkowski powiedział, że jeżeli nie ma tych rzeczy w planie to Radny podtrzymuje, że 
powinno się to znajdować w planie, tak jak mówił na komisjach połączonych. Zdaniem 

Radnego jest to wstyd dla poprzedniej władzy, że w centrum miasta nie ma możliwości 
podłączenia dwóch posesji do kanalizacji. Radny oznajmił, że do momentu jak nie będzie to 
ujęte w planach to jest przeciwny podjęcia uchwały. 

Sekretarz Miasta powiedziała, że po uzgodnieniu z Mecenas, to w każdej chwili można 
wprowadzić zmiany w planie. Sekretarz Miasta dodała, że brak podjętego planu wstrzymuje 

możliwość złożenia wniosku o zmianę taryfy. Ponadto, jeżeli zostanie wprowadzona zmiana 
to nie będzie można podjąć uchwały, gdyż będzie wymagało to zaopiniowania przez Wody 
Polskie, następnie po wyrażeniu opinii uchwała będzie mogła być podjęta, a czas na złożenie 

wniosku jest do końca września.  
Radny Paziewski zadał pytanie kiedy zostaną wprowadzone zmiany. 

Sekretarz Miasta odpowiedziała, że zmiany zostaną wprowadzone na kolejnej sesji, po to aby 
można było procedować wniosek o taryfę. 
Przewodnicząca Rady Miasta powiedziała, że na pewno zmiany zostaną wprowadzone na 

kolejnej sesji. 
 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 15  radnych/ 
Za –  15 osób, jednogłośnie. 
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Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 
 
Brak uwag i pytań. 

 
Ad6. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt 6. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
prognozie Finansowej na lata 2024 – 2034. 
 

Skarbnik Miasta powiedziała, że zmiany te dotyczą WPF na lata 2024-2034  podjętą Uchwałą 
Nr LX/367/2023 Rady Miasta Łaskarzew z dnia 28 grudnia 2023 roku została dostosowana 

do wprowadzonych zmian w budżecie. Obecny WPF obejmuje zmiany wprowadzone w 
okresie od od 12 sierpnia do 18 września 2024 roku obecną Uchwałą Rady Miasta. 
Załącznik nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Prognoza wysokości dochodów i wydatków po zmianach przedstawia się następująco : 
Dochody budżetowe. 

Planowane dochody budżetowe uległy zwiększeniu o kwotę 251 281,26 i po zmianie wynoszą 
60 568 018,50 zł., z tego: 
1. dochody bieżące 33 167 293,29 w tym: 

W wierszach od 1.1.1 do 1.1.5 przedstawiono prognozowaną wysokość dochodów bieżących  
z podziałem na poszczególne  źródła uzyskania tych dochodów.   

2. dochody majątkowe -   27 400 725,21 w tym: 
- ze sprzedaży majątku  -   501 440,00 zł, 
- z tytułu dotacji   -           26 889 285,21 zł 

II.        Wydatki budżetowe. 

Planowane wydatki  budżetowe gminy uległy zwiększeniu o kwotę 251 281,26 zł i ogółem na 
rok 2024 po dokonaniu zmian wynoszą 63 139 794,09 z tego: 

1. wydatki bieżące  - 33 094 732,45 w tym: 
- na wynagrodzenia i składki – 19 000 962,22 

- objęte limitem art. 226 ust.3  ufp   - 0,00 
- na obsługę długu  - 480 000,00 zł; 
Ww. wartości w poszczególnych latach wykazane są odpowiednio w wierszach 2.1 do 2.1.3.1  

oraz 10.1.1 w załączniku nr 1 do WPF. 
2. wydatki majątkowe – 30 045 061,64 wiersz 2.2 w załączniku nr do WPF. 

 
1. Wynik budżetu nie uległ zmianie i zamyka się planowanym deficytem budżetowym  

w wysokości 2 571 775,59 zł.  

2. Przychody nie uległy zmianie i wynoszą 3 474 775,59 na które składają się: 3 044 
775,59 zł. z tyt. niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych 
związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w 
odrębnych ustawach oraz     430 000,00 wolnych środków jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu jednostki samorządu terytorialnego 
innych niż określone w pkt 5 i 8, w tym wynikających z rozliczeń wyemitowanych 

papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. 
3.  Rozchody budżetu z tytułu spłat rat kapitałowych kredytów i pożyczek zaciągniętych 

w latach ubiegłych wynoszą 903 000,00 – wiersz 5-5.1 w załączniku nr 1 do WPF  

przedstawia spłaty w 2024 roku i latach następnych. Kwota planowanego długu po 
uwzględnieniu planowanych przychodów i rozchodów na koniec 2024 roku wynosi  6 

461 281,65 zł. Wysokość długu w poszczególnych latach objętych prognozą 
przedstawiona jest w wierszu nr 6 załącznika nr 1  do WPF.  
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4. Różnica pomiędzy dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi wynosi 72 560,84 – 

wiersz 7.1 prognozy WPF. 
5. Wskaźnik dopuszczalny łącznej kwoty spłaty zobowiązań, o której mowa w art. 243 

ust. 1 wynosi  8,49 %. Wysokość wskaźnika na 2024 rok jak i na lata następne 

przedstawione są w wierszu 8.3.1 w załączniku nr do WPF. Ww. wskaźniki we 
wszystkich latach objętych prognozą są dopuszczalne. 

 
Załącznik nr 2. Przedsięwzięcia     
Zakres przedsięwzięć na rok 2024 w stosunku do poprzedniej uchwały zwiększył się o kwotę  

9 000,00 zł.  
- zwiększenie środków na realizację zadania "Prace remontowo-modernizacyjne w budynku 

letniskowym Hermanówka" - 26 000,00  
- zmniejszenie środków na realizację "Przebudowa drogi gminnej -ul. Chopina w Łaskarzewie 
0+000 km do 0+211,5 km - -17 000,00 zł.  

Łączny limit przedsiewzięć na rok 2024 wynosi  25 358 693,36 zł. 
 

Limit przedsięwzięć na rok 2025 nie zmienił się i wynosi 14 819 357,00 zł   
 
Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały /uczestniczy 15 radnych/ 

Za – 15 osób, jednogłośnie. 
Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się – 0. 
 
Brak uwag i pytań. 

 
Ad7. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 

rok 2024. 

 

Skarbnik Miasta powiedziała, że w podejmowanej uchwale dotyczącej zmiany w budżecie 

miasta na 2024 rok dokonano zwiększenia planu po stronie dochodów i po stronie wydatków. 

Zmiany po stronie dochodów majątkowych to : 

- zmniejszenie dochodów z tyt. dofinansowania realizacji zadania pn. „Doświetlenie przejść 

dla pieszych oraz budynków oświaty w mieście Łaskarzew” - 13 300,00 zł 

Zmiany po stronie dochodów bieżących to m.in.: 

- aktualizacja planu dochodów z tytułu opłat za zezwolenie na sprzedaż napojów 

alkoholowych – 19 837,21 zł. 

- aktualizacja planu dochodów z tytułu części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów  

alkoholowych w obrocie hurtowym – 2 944,05 zł. 

- wprowadzenie środków z dotacji na wypłatę bonu energetycznego – 191 065,00 zł. 

Pozostałe zmiany dochodów to dostosowanie planu do przewidywanego wykonania. 

Zmiany po stronie wydatków majątkowych: 

- zwiększenie planu wydatków na zadanie pn. „Prace remontowo-modernizacyjne w budynku 

letniskowym Hermanówka” – 26 000,00 zł. 

- rozszerzenie nazwy zadania Rozświetlamy Polskę na „Modernizacja oświetlenia ulicznego 

w mieście Łaskarzew - Rozświetlamy Polskę” 

Pozostałe zmiany to aktualizacja planu wydatków po zakończeniu realizacji zadania. 

Zmiany po stronie wydatków bieżących to m.in.: 
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- zwiększenie wydatków na realizację zadań z zakresu zwalczania narkomanii i 

przeciwdziałania alkoholizmowi. – 22 781,26 zł. 

- wprowadzenie środków na wypłatę bonu energetycznego – 191 065,00 zł. 

Pozostałe zmiany po stronie wydatków bieżących to dostosowanie planu do przewidywanego 

wykonania. 

Wprowadzone zmiany nie spowodowały zmiany deficytu budżetowego, który wynosi 

2 571 775,59 zł. 

 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 15  radnych/ 

Za – 15 osób, jednogłośnie. 
Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 
 
Brak uwag i pytań. 

 
Ad8. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 7A. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy 

Miasto Łaskarzew. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta odczytała treść niniejszej uchwały /w załączeniu/: 
 

Uchwała Nr V/…./2024 

Rady Miasta Łaskarzew 

z dnia 18 września 2024 r. 

 
w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w 

gminnej ewidencji zabytków, położonym na obszarze gminy Miasto Łaskarzew  

 

Na podstawie art. 7 ust. 1 pkt 9 i art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., poz. 609), w związku z przepisami art. 81 ust. 1 
ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami (Dz. U. z 2022 r., 

poz. 840 z późn. zmianami) oraz uchwały Nr LV/343/2023 Rady Miasta Łaskarzew z dnia 10 
sierpnia 2023 r. w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w 
gminnej ewidencji zabytków położonych na obszarze Miasta Łaskarzew (Dz. Urz. Woj. 
Mazowieckiego z 2023 r. poz. 9430) uchwala się, co następuje: 

§ 1. 
Udziela się Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Łaskarzewie 

dotacji w kwocie 408 200, 00 zł (słownie: czterysta osiem tysięcy dwieście złotych), na 
realizację inwestycji pn. „Nadbudowa wieży kościoła pw. Podwyższenia Krzyża Świętego  
w Łaskarzewie”; 

Środki dotacji pochodzą z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, realizowanego  
w ramach Programu Inwestycji Strategicznych „POLSKI ŁAD” w wysokości 400 000,00 zł 

(słownie: czterysta tysięcy złotych) 
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§ 2. 

 Szczegółowe zasady otrzymania dotacji, jej realizacji i rozliczenia określone zostaną  
w umowie zawartej pomiędzy Gminą Miasto Łaskarzew a Parafią Rzymskokatolicką  
pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Łaskarzewie 

§ 3. 
Dotacja zostanie przyznana w przypadku spełnienia wszystkich warunków Wstępnej Promesy 

dofinansowania inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  
Nr RPOZ/2023/5471/Polski Lad z dnia 5 października 2023 r. 

§ 4. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Łaskarzew. 
§ 5. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 
      
  

UZASADNIENIE 

 

W ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków – Program Inwestycji Strategicznych 
Miasto Łaskarzew otrzymało dofinansowanie na wykonanie zadania pod nazwą „Nadbudowa 
wieży kościoła pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Łaskarzewie”.   

Stosowanie do art. 81 ust.1 ustawy z dnia 23 lipca 2003r. o ochronie zabytków i opiece nad 
zabytkami (t. j. Dz.U.2022, poz. 840 z późn. zm.) „w trybie określonym odrębnymi 

przepisami dotacja na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków 
może być udzielona przez organ stanowiący gminy, powiatu lub samorządu województwa na 

zasadach określonych w podjętej przez ten organ uchwale” otrzymane dofinansowanie 
przeznacza się na udzielenie dotacji na poniesienie nakładów koniecznych określonych w art. 
77 w/w ustawy. 

Dofinansowanie może zostać zapewnione po spełnieniu warunków ujętych we wstępnej 
promesie dofinansowania inwestycji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków m. in. 

podjęcia przez organ stanowiący Wnioskodawcy (Miasto Łaskarzew) indywidualnej uchwały 
o przyznaniu dotacji Beneficjentowi dotacji (parafii) stosownie do treści przepisów 
odrębnych. Uchwała o udzielenie dotacji jest warunkiem ogłoszenia oraz przeprowadzenia 

postępowania zakupowego przez Beneficjenta dotacji (parafii) na realizację zadania 
„Nadbudowa wieży kościoła pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Łaskarzewie”. 

Podmiot ubiegający się o dotację przedłożył wymagane przepisami prawa dokumenty, o 
których mowa w Uchwale Nr LV/343/2023 Rady Miasta Łaskarzew z dnia 10 sierpnia 2023 r. 
w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 
ewidencji zabytków, położonych na obszarze Miasta Łaskarzew. 

 
 
Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 15 radnych/ 

Za – 15 osób, 
Przeciw – 0, 

Wstrzymuje się - 0. 
 
Brak uwag i pytań. 

Salę opuściła Skarbnik Miasta oraz Mecenas. 
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Ad9. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łaskarzewie. 

 
Sekretarz Miasta powiedziała, że w związku z upływem kadencji rady SPZOZ , Rada Miasta 

powołuje członków do Rady SPZOZ, na komisji połączonej został przedstawiony skład Rady 
SPZOZ. 
 

Rada Miasta przystąpiła do głosowania nad podjęciem uchwały /uczestniczy 15 radnych/ 
Za – 15 osób, jednogłośnie. 

Przeciw – 0, 
Wstrzymuje się – 0. 
 

Brak uwag i pytań. 
 

Ad10. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 9. Informacja o zadaniach inwestycyjnych przyjętych do 

realizacji w 2024 r. 

 

Burmistrz Miasta powiedział, że informacja została przedstawiona na komisjach połączonych 
dla Radnych, następnie odczytał  przygotowaną informację /w załączeniu/: 

 
Zadania które na rok 2024 zostały zaplanowane lub są w trakcie realizacji bądź zostały już 
zrealizowane: 

- budowa odwodnienia ul. Alejowej oraz Szkolnej, 
- poprawa dostępności do budynków użyteczności - realizacja na ul. Białej oraz placu dojazdu 

do Posterunku Policji - w trakcie przygotowania postępowania przetargowego, 
- Poprawa spójności układu komunikacyjnego w mieście Łaskarzew część 2 „Polskiego 
Ładu” - 16 odcinków dróg - w trakcie realizacji, pierwszy odcinek łącznik ul. Hallera został 

zrealizowany, aktualnie trwa realizacja odcinka na ul. Obrońców Łaskarzewa, 
- przebudowa drogi gminnej na ul. żytniej - odbyły się dwa przetargi,  jesteśmy w trakcie 

przygotowywania trzeciego przetargu z uwagi na zgłoszone przez firmy większe kwoty, 
- przebudowa drogi gminnej ul. Chopina, modernizacja ciągów komunikacyjnych  
- sporządzenie planu ogólnego miasta - w trakcie realizacji, 

- „Cyberbezpieczny Samorząd” - w trakcie realizacji, 
- zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego wraz z wyposażeniem - w trakcie 

realizacji  
- maluch plus, kwota opiewała na 1 156 568,59 zł - najmłodsi mieszkańcy już mogą korzystać 
z klubu dziecięcego, 

- modernizacja Infrastruktury wodno-kanalizacyjnej w mieście Łaskarzew, 
- rozbudowa sieci kanalizacyjno-sanitarnej w Mieście Łaskarzew - dofinansowanie z 

„Polskiego Ładu”, 
- doświetlenie przejść dla pieszych oraz budynków oświaty w mieście Łaskarzew - zostało 
zamontowane 10 lamp solarnych - kwota wydatkowana na tę inwestycje to 69 000,00 zł, 

- wymiana oświetlenia ulicznego w mieście Łaskarzew, program „Rozświetlany Polskę” -
został ogłoszony przetarg, 

- tworzenie miejsc integracji w mieście - realizacja w poprzednich miesiącach - altany na 
kwotę 67 150 zł, 
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- zakup instrumentów do organizacji wydarzeń plenerowych wraz z zakupem zabawek do 

przedszkolnych stref aktywności na terenie miasta Łaskarzew - pozyskano namioty, 
nagłośnienie, komplety barowe, 
- prace remontowo-modernizacyjne w budynku letniskowym „Hermanówka” - zakończono 

postępowanie przetargowe, wykonawca został wezwany to uzupełnienie wszelkiej 
dokumentacji. Burmistrz Miasta dodał, że jeżeli Radni podjęli decyzję o to żeby zabezpieczyć 

te środki na tą realizację zostanie w najbliższych dniach podpisana umowa i wykonawca 
będzie mógł podejść już do realizacji tego zadania, 
- nadbudowa wież Kościoła Podwyższenia Krzyża Świętego w Łaskarzewie, 

- budowa hali sportowej przy ZS nr 1 w Łaskarzewie - w trakcie realizacji , 
- modernizacja podłogi wraz z instalacją centralnego ogrzewania w obiekcie sportowym przy 

ulicy Kusocińskiego 10 - na etapie przygotowania postępowania przetargowego, 
-  remont chodnika na ul. Chopina - ogłoszono przetarg, realizacja w roku 2024. 
 

Brak uwag i pytań. 
 

Ad11.  

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy 

sesjami. 

 

Burmistrz Miasta odczytał przygotowane przez siebie sprawozdanie z działalności pomiędzy 

sesjami /w załączeniu/: 

 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami 

tj. od 13.08.2024 r. do dnia 18.09.2024 r. 

 

Gospodarka wod.-kan. 

1. Zakończono prace na odcinku ul. Warszawskiej dla przedsiębiorców – na wysokości 

KWS Żabczyńscy 

2. Trwają prace nad rozbudową wodociągu na części ul. Przychód i Cichej. Przekazano 

sprzęt wod.-kan. 20 hydrantów, 2 zdroje, 600 wodomierzy, 4 przepompownie ścieków. 

Dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład w wysokości 1 mln zł. Wartość zadania 

wynosi 976 tys. 620,00 zł. 

3. Spotkanie z projektantami sieci wodnokanalizacyjnej 

Infrastruktura drogowa  

1. Trwają prace remontowe na ul. Obrońców Łaskarzewa.  

2. Zakończono prace remontowe na łączniku pomiędzy ul. Sportową a ul. Bp Łaskarza. 

3. Ogłoszono przetarg na remont chodnika na ul. Chopina od ul. Garwolińskiej do ul. 

Gen. Hallera. Termin składania ofert 2 października 2024 r. 

 

Sport, Infrastruktura sportowa 

1. Hala sportowa – inwestycja w trakcie realizacji, biorę udział w naradach 

koordynacyjnych. 

2. Wniosek o dofinansowanie na modernizację kompleksu boisk sportowych Orlik przy 

ZS Nr 2 przeszedł wstępną preselekcję. Dofinansowanie (ok. 196 tys. zł z Ministerstwa 

Sportu) – całość zadania 400 tys. zł, czekamy na rozstrzygnięcie. 
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Działalność kulturalna i promocja Miasta 

1. Zakończyło się postępowanie przetargowe na Remont „Hermanówki. Obecnie trwa 

badanie ofert. 

2. Zakończono realizację zadania pn. „Zakup instrumentów do organizacji wydarzeń 

plenerowych wraz z zakupem zabawek do przyszkolnych stref aktywności na terenie Miasta 

Łaskarzew”. W ramach zadania zostały zakupione namioty, nagłośnienie, komplety barowe 

oraz poszerzyliśmy ofertę naszych przyszkolnych placów zabaw o 4 zabawki. Całość 

dofinansowania z LGD Powiatu Garwolińskiego w wysokości 81 tys. 032,00 zł. Całość 

zadania to 94 tys. 356,99 zł.  

3. Czekamy na wyniki naboru wniosku do ,,Instrumentu Wsparcia” na rewitalizację 

Parku „Małpi Gaj” – etap I (1 mln zł) z Urzędu Marszałkowskiego – 600 tys. zł 

dofinansowania. Całość zadania to 1 mln zł  

4. Czekamy na wyniki wniosku do ,,Instrumentu Wsparcia” na remont pomieszczeń w 

Centrum Kultury/OSP Łaskarzew – wnioskowana kwota to 180 tys. zł  -  całość zadania 

wynosi 300 tys. zł 

5. Odbyły się Dni Miasta Łaskarzewa 2024 w dn. 25, 30-31 sierpnia 2024 r. 

6. Odbyły się obchody 85. Rocznicy obrony i spalenia w Łaskarzewie w dn. 17 września 

2024 r. 

 

Oświata  

1. Podpisałem umowę z wykonawcą P.H.U. Centrum Ogrodzeń Paweł Baranek na 

realizację zadania pn. ,, „Utworzenie klubu dziecięcego ,,Pozytywka” – zagospodarowanie 

terenu – ogrodzenie zewnętrzne  działki 1803 od ul. Kolejowej”. Dofinansowanie pochodzi z 

,,Programu Rozwoju Instytucji Opieki nad Dziećmi w Wieku do Lat 3 Aktywny Maluch 

2022-2029" z Krajowego Planu Odbudowy. Prace zakończono w dniu 27 sierpnia 2024 r. 

2. Podpisałem umowę z wykonawcą ZAJĄCE – DARKOP Dariusz Zając na realizację 

zadania pn. „Utworzenie klubu dziecięcego ‚,Pozytywka” – zagospodarowanie terenu – 

utwardzenie części terenu działki 1803”. Dofinansowanie pochodzi z ,,Programu Rozwoju 

Instytucji Opieki nad Dziećmi w Wieku do Lat 3 Aktywny Maluch 2022-2029" z Krajowego 

Planu Odbudowy. Prace zakończono w dniu 30 sierpnia 2024 r. 

3. Rozpoczął się rok szkolny 2024/2025 

4. Zakończono prace nad utworzeniem i wyposażeniem klubu Dziecięcego 

,,Pozytywka”. Klub został uruchomiony 2 września br. Do Klubu uczęszcza 21 dzieci. Projekt 

został dofinansowany w ramach programu „Maluch + 2022-2029” w wysokości 1 mln 221 

tys. zł. Koszt inwestycji 1 mln 156 tys. zł. 

5. Nadal oczekujemy na wyniki wniosek do „Instrumentu Wsparcia” na remont 

pomieszczeń w ZS Nr 1 (szatnia, korytarz, sale i I piętro, wymiana stolarki okiennej, 

wymiana instalacji elektrycznej). Dofinasowanie wynosi 2 mln 220 tys. zł, a cała wartość 

zadania to 3 mln 700 tys. zł 

6. Miasto bierze udział w Programie Realizujemy Program ‘’Aktywna Szkoła’’ – 

zapraszamy dzieci i dorosłych do udziału w zajęciach. 

7. Wciąż czekamy na rozstrzygnięcie wniosku o dofinansowanie w ramach Programu 

‘’Posiłek w szkole i w domu’’ z Kuratorium Oświaty w Warszawie na remont stołówki. 

Dofinansowanie wynosi 19 tys. 746 zł, a wartość zadania 24 tys. 683,70 zł 
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Ochrona środowiska 

1. Ogłoszono postępowanie przetargowe na ,,Modernizację oświetlenia ulicznego w 

Mieście Łaskarzew”. Dofinansowanie pochodzi z Programu Polski Ład Rozświetlamy Polskę 

– 1 mln 459 tys. zł.  Termin składania ofert to 27 września 2024 r.  

2. Zakończono realizację zadania pn. ,,Doświetlenie miejsc dla pieszych oraz budynków 

oświaty w mieście Łaskarzew”. Zamontowano 10 bezprzewodowych latarni solarnych przy 

przejściach dla pieszych i budynkach oświaty. Zadanie zostało zrealizowane dzięki wsparciu 

programu ,,Mazowsze dla Klimatu 2024” w wysokości 48 300,00 zł.  

3. Zakończono realizację zadania pn. „Usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów 

zawierających azbest na terenie miasta Łaskarzew”. Wykonawcą była firma Albakom Sp. z 

o.o. Kwota dofinansowania wyniosła 17 614,80 zł brutto, zadanie zostało w 100% 

dofinansowane z środków WFOSiGW. 

 

Urząd Miasta 

1. Odbywałem bieżące spotkania i rozmowy z wykonawcami, inspektorami nadzoru dot. 

realizacji inwestycji miejskich (kanalizacja, hala, drogi). 

2. Organizujemy wsparcie dla uchodźców z Ukrainy – 1 rodzina z dziećmi - 7 osób. 

3. Brałem udział w spotkaniu roboczym z Burmistrzem Pragi Południe Tomaszem 

Kucharskim w dn. 14 sierpnia 2024 r. ws współpracy Urzędu Miasta z Urzędem 

Marszałkowskim 

4. Brałem udział w Dożynkach Gminno – Parafialnych w Górznie w dn. 18 sierpnia 2024 

r. 

5. Odbywałem spotkania robocze z Dyrektor DPT Bajka Moniką Walendą ws organizacji 

Dni Miasta 

6. Brałem udział w spotkaniu z Prezesem MZPN Sławomirem Pietrzykiem oraz 

Prezesem ŁKS Promnik Łaskarzew w dn. 21 sierpnia 2024 

7. Brałem udział w spotkaniu roboczym z przedstawicielami firmy Metering Anna 

Moder ws systemu zdalnego odczytu wodomierzy w dn. 22 sierpnia 2024 r. 

8. Brałem udział w spotkaniu roboczym z Marcinem Osialem ws wieży 

telekomunikacyjnej na terenie Wspólnoty Gruntowej w dn. 22 sierpnia 2024 r. 

9. Brałem udział w spotkaniu roboczym z wykonawcą BKW Tarnowski ws wody i 

kanalizacji w dn. 23 sierpnia 2024 r. 

10.  Brałem udział w spotkaniu roboczym z Janiną Orzełowską ws przygotowania 

dokumentów do zbliżających się naborów o dofinansowanie w dn. 26 sierpnia 2024 r. 

11.  Brałem udział w XXXIII Forum Ekonomicznym w Karpaczu w dn. 3-5 września 

2024 r. 

12.  Brałem udział w spotkaniu roboczym z Michałem Meterą (inspektorem nadzoru) i 

Piotrem Kowalczykiem (wykonawcą) ws dróg w dn. 9 września 2024 r. 

13.  Brałem udział w spotkaniu z Nadleśnictwem i Wójtem Gminy Łaskarzew ws Pagór w 

dn. 13 września 2024 r. 

14.  Brałem udział w spotkaniu roboczym w Urzędzie Marszałkowskim z Dyrektorem 

Radosławem Rybickim ws  ulicy Żytniej w dn. 17 września 2024 r. 

15.  6 września Zarządzeniem Burmistrza został wprowadzony regulamin organizacyjny 

Urzędu Miasta – utworzenie nowego Referatu Inwestycji, Rozwoju i Promocji Miasta 
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Burmistrz Miasta dodał, że organizowana jest pomoc dla powodzian w Bystrzycy Górnej, 

przekazał ogromne podziękowania dla osób, które włączyły się w pomoc dla 

poszkodowanych osób przez powódź. Podziękował Radnemu Powiatowemu Michałowi 

Pałysce, który zaoferował pomoc w transporcie zgromadzonych rzeczy na tereny objęte 

powodzią. 

 

Brak uwag i pytań. 

 

Ad12. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 11. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z 

działalności pomiędzy sesjami 

 

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła przygotowane przez siebie sprawozdanie: 

- Spotkania z mieszkańcami, pracownikami Urzędu Miasta oraz Burmistrzem Miasta, 

- Udział w Dniach Miasta Łaskarzewa, 

- Udział w dożynkach Gminno-parafialnych w Izdebnie,  

- Udział w obchodach obrony i spalenia Łaskarzewa. 

 
Brak pytań i uwag. 

 
Ad13. 

Rada Miasta przystąpiła do pkt. 12. Sprawy różne.  

 

Radny Głowacki zadał pytanie dotyczące modernizacji ul. Dąbrowskiej. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że czas rozpoczęcia prac planowany jest na Grudzień 2024 r. 

Radny Głowacki zadał pytanie dotyczące łącznika ul. Białej. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że odcinek ten będzie realizowany w tym roku. 

Radny Głowacki zadał pytanie o oświetlenie na ul. Filtrowej. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że w mieście jest dużo „czarnych dziur”, radni składali swoje 

postulaty i będą one realizowane. 

Radny Głowacki poprosił, aby wyciąć drzewa przy ZS nr 2 z uwagi na problemy z elewacją 

na budynku ZS nr 2. 

Radny Kliczek powiedział, że drzewa te nie zostaną wycięte po rozmowach z dyrekcją ZS nr 

2. 

Burmistrz Miasta powiedział, że sytuacja jest mu znana, będzie ten temat monitorowany.  

Radny Pawelec poruszył temat przejść dla pieszych dla pieszych, które jego zdaniem są na 

tyle wytarte, że są mało widoczne. Radny zadał pytanie czy jest plan dotyczący ich 

odmalowania. 

Burmistrz Miasta powiedział, że jest plan aby odmalować wszystkie przejścia, które są dla 

naszej dyspozycji.  

Radny Paszkowski po spotkaniu z mieszkańcami na osiedlu pod lasem powiedział, że 

chciałby poruszyć temat który dotyczą bezpieczeństwa i komfortu życia. Zadał pytanie czy 

jest możliwość, aby samochody wjeżdżające do miasta od strony Garwolina wjeżdżały z 

mniejszą prędkością do Miasta. Następną kwestią o której wspomniał Radny jest utworzenie 

przejścia dla pieszych pomiędzy dwoma osiedlami. Radny wspomniał również o stojącej 
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wodzie na rondzie przy ul. 550 – lecia po opadach, Radny poprosił aby zapobiec temu 

zjawisku w jakiś sposób. 

Burmistrz Miasta odnosząc się co do spowolnienia ruchu, powiedział, że zwężenie                

ul. Garwolińskiej miało również na celu spowolnienie ruchu. Zdaniem Burmistrza Miasta 

przejście dla pieszych jest potrzebne pomiędzy dwoma osiedlami, gdzie również potrzebne 

jest również doświetlenie tego obszaru. Po powstaniu pasów, Burmistrz Miasta będzie 

wnioskował o radar mierzący prędkość w tym obszarze. Jeżeli chodzi o rondo, to odbyły się 

oględziny tego ronda i stwierdzono, że zostało ono wykonane w nieprawidłowy sposób. 

Burmistrz Miasta zaproponował aby wspólnie z Radnymi przejść się po drogach w mieście 

które wymagają remontów lub budowy. Burmistrz Miasta powiedział, że po utwardzeniu     

ul. Akacjowej i Brzozowej woda w większym stopniu będzie się zbierać w rejonie ronda.  

Radny Paziewski wspomniał o przeciekającym dachu w ZS nr 2, zadając pytanie do 

Burmistrza Miasta czy usterka ta została naprawiona. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że zostanie zgłoszone postępowanie reklamacyjne. 

Radny Sadkowski zadał pytanie o drogę przy cmentarzu dotyczące, kto jest właścicielem 

drogi. Radny poruszył również temat bieżni przy ZS nr 1. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że Miasto jest w trakcie zasiedzenia drogi. Jeżeli chodzi o 

bieżnię, prace zostały zlecone i mają być wykonywane. Burmistrz Miasta dodał, że rozmowie 

z prezesem klubu ŁKS Promnik bieżnia ma być wygrabiona oraz wywałowana. 

Radny Paziewski zadał pytanie o szerokość drogi na ul. Garwolińskiej 

Burmistrz odpowiedział, ze szerokość wynosi 5 m.  

Radny Sadkowski oraz Burmistrz Miasta omówili temat ul. Słowackiego, który dotyczy 

problemów z odpływem wody. 

Radna Marciniak zadała pytanie o możliwość montażu koszy na śmieci, szczególnie w 

obszarach w pobliżu szkół i dużych sklepów. 

Burmistrz Miasta powiedział, że niektóre miasta rezygnują z instalacji koszy, bo łatwiej jest 

posprzątać mniejszą ilość śmieci, a niektóre miasta instalują duże kosze. Jeżeli chodzi o 

montaż koszy, wymaga to zastanowienia. 

Sekretarz Miasta powiedziała, że w ostatnich czasach zauważono, że w koszach na Dużym 

Rynku wrzucane są śmieci z prywatnych domów.  

Radny Pawelec powiedział, że jeżeli chodzi o infrastrukturę stadionu to zaniedbania to efekt 

kilkunastu lat. Jako członek klubu dodał, że próbują przywrócić jej stan.  

Radny Agnieszczak poprosił o wyrównanie drogi na ul. Wiśniowej z uwagi na fakt, iż stan 

drogi po opadach deszczu jest fatalny. 

Radny Kaczmarek zadał pytanie czy miasto podejmie kroki dotyczące podniesienia 

standardów targowiska oraz budowy skate-parku.  

Burmistrz Miasta odpowiedział, że działka na której znajduje się targowisko miejskie jest w 

trakcie procedury za siedzeniowej, co uniemożliwia na chwile obecną wnioskowania o 

dofinansowania tego obszaru, okazał aprobatę co do modernizacji targowiska miejskiego. 

Jeżeli chodzi o skate-park, Burmistrz Miasta odpowiedział, że odbyły się rozmowy z 

projektantem w sprawie zagospodarowania terenu boiska na ul. Rycerskiej oraz z 

właścicielem terenu, na którym znajduje się boisko. Właściciel boiska przekazał informacje, 

że jeżeli zostanie przedstawiona koncepcja zagospodarowania terenu dla mieszkańców 

miasta, to właściciel nie ma sprzeciwu aby ten teren wykorzystać. 
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Radny Grudzień zadał pytanie co do miejsca w którym będzie zlokalizowane przejście dla 

pieszych pomiędzy Osiedlem Ogrody, a Osiedlem po Lasem. 

Burmistrz Miasta przedstawił koncepcje lokalizacji przejścia dla pieszych Radnemu. 

Radny Grudzień powiedział, że według niego zrodził się pomysł, aby wykonać przejście w 

pobliżu sklepu na Osiedlu pod Lasem, ponieważ w tym miejscu jest bardzo duży ruch dzieci, 

a zlokalizowane jest to przy przejściu leśnym.  

Radny Gąska zadał pytanie o zmianę organizacji ruchu na ul. Garbarskiej. 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że musi być wiadome jaki stopień  mieszkańców jest za tym, 

aby zmienić organizację ruchu na tej ulicy. 

Radny Grudzień stwierdził, że ruch dwustronny będzie problematyczny, ponieważ 

mieszkańcy będą parkować pojazdy w obu kierunkach, co utrudni przejazd samochodów.  

Głos został oddany Radnemu Powiatowemu. Przekazał gratulację, jako przykład podał 

jednomyślność Rady Miasta, gdzie wszystkie uchwały były podjęte jednogłośnie. 

Pogratulował również Burmistrzowi Miasta imprez, jakie odbyły się na terenie miasta, 

między innymi Dni Miasta, gdzie wydarzenia te miały pozytywny odbiór. Zapewnił pełną 

współpracę pomiędzy miastem, a powiatem. Wspomniał o pomocy dla powodzian. Poruszył 

temat stanu rzeki w mieście, poprosił również Burmistrza Miasta o monitorowanie tej sprawy.  

Burmistrz Miasta podziękował za wsparcie i za ciepłe słowa, również licząc na owocną 

współpracę pomiędzy miastem, a powiatem. Jeżeli chodzi o rzekę, jest deklaracja ze strony 

Wód Polskich w tej kwestii.  

Radny Dudek zadał pytanie dotyczące śmieci wokół rzeki od strony „Małpiego Gaju”, pytając 

kto ma te śmieci uprzątnąć. 

Burmistrz Miasta wspomniał, że wcześniej już odbyły się rozmowy z Radnym w tej kwestii, 

zdaniem Burmistrza Miasta nie jest to łatwa sprawa. Jako rozwiązanie zaproponował montaż 

kamery. Z uwagi, że nie jest to teren miasta, trzeba rozmawiać z właścicielami terenu.  

Radna Marciniak przekazała problem zgłoszony przez mieszkańca ul. Słowackiego, gdzie w 

okolicy jego posesji zagnieździły się szczury. Poprosiła o interwencje w tej sprawie.    

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad V Przewodnicząca Rady Miasta Agnieszka 
Szczypek podziękowała wszystkim i zamknęła obrady.   
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
  

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

       Przewodnicząca Rady Miasta 
 
 

                          Agnieszka Szczypek 
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LISTA GOŚCI ZAPROSZONYCH  

Radny Powiatu Garwolińskiego - J. Tomala,  
Wicestarosta Powiatu – M. Walicki,  
Dyrektor ZS nr1 – Ewa Gąska 

Dyrektor ZS nr2 – Monika Krawczyk 
Kierownik DPT „Bajka” – Monika Walenda 

Kierownik Biblioteki Miejskiej – Elżbieta Paśnicka 
Kierownik MOPS w Łaskarzewie – Katarzyna Wirtek 
Prezes OSP w Łaskarzewie – Piotr Korycki 

Prezes Koła Polskiego Związku Wędkarskiego – Dariusz Paszkowski 
Prezes Klubu Sportowego ŁKS „Promnik” – Sebastian Kornacki 

Kierownik SPZOZ w Łaskarzewie – Wioletta Pakos 
p.o. Kierownika Posterunku Policji w Łaskarzewie -  asp. szt. Sebastan Tomaszewski  
Media /Tygodnik Siedlecki, Echo Podlasia,, Życie Siedleckie,, Twój Głos, Wirtualny 

Garwolin 
 

 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

Protokołował: M. Jasiński 


